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Verslag GMR-vergadering van 17 januari 2024 

Locatie: Hart van Heuze te Asten-Heusden 
 

Oudergeleding      Personeelsgeleding    

Aanwezig: 

Dhr. Ruud Driessen (voorzitter) 

Mw. Daisy Bots 

Dhr. Matthijs de Bruin 

Dhr. Niels Bohnen 

Mw. Jennifer Berkhout 

Aanwezig: 

Mw. Lisanne Smulders (vicevoorzitter) 

Mw. Hanneke Mertens 

Mw. Marja Burgers 

Mw. Ivonne van Dam 

 

Afwezig met kennisgeving:  Mw. Hennie Fransen, Dhr. Igor Ronckers,  

Mw. Nana Tinnemans 
      

Bestuurder:    Dhr. Mischa Kleukers 

Bestuurssecretaris a.i.:   Mw. Jeanne Martens 

Medewerker HR:   Mw. Marieke Kandelaars     

 

Secretaris GMR en notulist:  Mw. Joanita Verkuijl 

 
 

Verslag GMR-vergadering 17 januari 2024 

 

1. Opening  

Ruud opent de vergadering om 18.30 uur. Enkele punten worden alvast kort besproken.  

Mischa, Jeanne en Marieke sluiten aan om 19.00 uur. De punten 2 t/m 5 worden behandeld. 

Na deze punten worden de stukken en enkele andere punten (na)besproken zonder bestuur. 

 

2. Inventarisatie rondvraag, ingekomen stukken en vaststellen van de agenda 

Er zijn twee ingekomen stukken binnengekomen met vragen vanuit één GMR-lid en vanuit de MR 

van De Zonnebloem. 
 

De vragen betreffende CAO afspraken/overige vragen vanuit het GMR-lid worden behandeld 

onder het toegevoegde punt 5.1:‘CAO afspraken/overige vragen’. 

De vragen van de MR van De Zonnebloem worden behandeld bij punt 4.3:’Meerjarenbegroting 

2024-2027’.   

 

3. Verslag van de vorige vergadering en actiepuntenlijst 
 

Verslag 

Het verslag van de vergadering van 7 november 2023 is al goedgekeurd. 
 

Actiepuntenlijst 

*’Contact zoeken vanuit de contactpersonen GMR met hun MR-en voor verbinding’ blijft altijd 

een aandachtspunt, laten staan op de lijst. 

*’Werven (aspirant-)leden’ mag op de lijst blijven staan. Blijft een aandachtspunt, 

*’Nadenken hoe het rooster van aftreden voor te sorteren’, heeft de aandacht van de GMR op dit 

moment. Mag op de lijst blijven staan.  

*’Eventuele thema’s voor de thema-avond najaar 2024: AI, digitalisering in het onderwijs’. Dit 

punt mag blijven staan voor aanvulling. 

*’Na 12 december schriftelijk wel/niet instemmen met het protocol mobiliteit’, mag van de lijst.  

*’Samenvatting thema-avond GMR rondsturen naar MR-en, Rvt en directeuren’. Is afgewerkt. 

Punt mag van de lijst. 

*’Reglementen, medezeggenschapsstatuut en bevoegdheden MR/GMR rondsturen’. Is afgewerkt. 

Punt mag van de lijst.  

*’Verlengen lidmaatschap AOb voor 2024’. Is gedaan, punt mag van de lijst. 

*’Ophalen wie binnen de GMR wil aansluiten bij de financiële training op 9 januari 2024’, deze 

heeft inmiddels plaatsgevonden. Punt mag van de lijst. 
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*’Reminder MR-verdieping rondsturen contactpersonen MR begin 

februari 2024’, mag blijven staan op de lijst. 

 

4. Thema’s vanuit het bestuur 
 

4.1 Aanbiedingsmemo 

Hierin worden de aangeboden stukken door de RvB kort toegelicht. Dit bevalt prima. 

Volgende keer zal dit geen agendapunt meer zijn. 
 

4.2 Protocol mobiliteit (in aanwezigheid van HR) 

Het protocol ligt vandaag voor ter instemming vanuit de PGMR. 

Fijn dat de opmerkingen vanuit de GMR naar aanleiding van december jongstleden nog zo goed 

mogelijk zijn aangepast. 

Er zijn toch nog enkele vragen/opmerkingen: 

*’Zijn de verplicht mobiele leerkrachten van schooljaar 2022-2023 goed terechtgekomen?’ 

Alle verplichte mobiliteitskandidaten zijn inderdaad goed terechtgekomen. 

*’Is het protocol daadwerkelijk bedoeld om vrijwillige mobiliteit te bevorderen? Bij punt 4 in het 

protocol staat namelijk het volgende beschreven: een medewerker die knelpuntoplosser is 

(verplicht) behoudt het recht op het huidige salaris en bijbehorende salarisperspectief. Wordt een 

LC-leerkracht geplaatst in een LB-vacature, dan behoudt de LC-leerkracht zijn huidige 

inschaling. Als een LC-leerkracht vrijwillig solliciteert op een LB-functie, dan accepteert de 

medewerker de nieuwe functie, met de daarbij behorende inschaling. LC-leerkracht wordt je niet 

zomaar en als je vrijwillig weggaat om wat voor reden dan ook, is er dan nog een ‘escape’ voor 

eventueel behoud van salaris omdat er niet zoveel mogelijkheden zijn om in deze functie vrijwillig 

te mobiliseren?’ 

Een gesprek met de RvB en HR kan altijd, maatwerk zou eventueel kunnen. De scholen groeien, 

er komt steeds meer inclusie wat zou kunnen betekenen dat de LC-functies wat gaan toenemen. 

Dan is ook vrijwillige mobiliteit beter mogelijk. 

*’Bij punt 4.1, uitgangspunt 6 staat het volgende beschreven: alleen voldoende functionerende 

medewerkers komen in aanmerking voor mobiliteit, dit geldt zowel voor vrijwillige als verplichte 

mobiliteit. Kan dit niet anders worden beschreven?’ 

Het protocol mobiliteit is een praktische uitwerking van het mobiliteitsbeleid van Prodas. Het 

‘waarom en wat’ van mobiliteit wordt toegelicht en ‘hoe‘ de gang van zaken is bij de jaarlijkse 

mobiliteitsronde. In de inleiding zal hierbij nog worden opgenomen dat het protocol niet is 

bedoeld voor situaties waarin een medewerker in het functioneringstraject zit, waarmee het 

genoemde uitgangspunt dan komt te vervallen. 

*’Wat is de toekomstvisie op het stuk vanuit Prodas?’ 

Het protocol zal dit schooljaar worden uitgevoerd en voor komend schooljaar zal bekeken worden 

wat er verbeterd kan worden. 
 

Er is vanuit de GMR vertrouwen in het protocol. Het was een stroef proces deze keer, hopelijk dat 

dit komend schooljaar beter kan. Het zijn kaders die worden beschreven, waarbij het personeel het 

vertrouwen vanuit de directies moet hebben dat iedereen op tijd in het proces wordt meegenomen. 

De PGMR stemt in met het protocol mobiliteit mits uitgangspunt 6 onder punt 4.1 wordt 

weggehaald en in de inleiding van het protocol wordt beschreven dat het protocol niet is bedoeld 

voor het functioneringstraject. 
 

4.3 Meerjarenbegroting 2024-2027 

      Vanuit de RvB wordt aangegeven dat Prodas een stabiele stichting is, de processen zijn op orde  

      met financiële middelen voor de toekomst. Ook de onderwijskwaliteit is op orde.  

      De commissie ‘financieel’ geeft aan dat de voorbespreking van de meerjarenbegroting een positief  

      gesprek was. Complimenten vanuit de commissie aan Prodas.   

      Naar aanleiding van de financiële training, die 9 januari jongstleden heeft plaatsgevonden voor de  

      geïnteresseerde GMR-leden, zijn vanuit de cursusleider ook complimenten gegeven aan Prodas. 

      Alles is terug te vinden op de website. Verder is deze avond voorgesteld vanuit de cursusleider om  

      de managementletter op te vragen bij Prodas. Deze zal worden rondgestuurd aan de deelnemers 

      van de financiële training. 
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      Vanuit de MR van De Zonnebloem zijn nog twee vragen binnengekomen 

      betreffende de financiën. De vragen zijn als volgt:  

      *‘De NPO-middelen zijn voor de scholen bestemd en het blijkt dat deze zonder goedkeuring van  

      de MR niet bovenschools terug naar Prodas mogen. Dit is bij ons op school dus zonder  

      goedkeuring van de MR gebeurd. Zoals wij vernomen hebben zijn de budgetten die over zijn terug  

      naar Prodas en kan een school een verzoek indienen voor deze middelen als blijkt dat er nog  

      achterstanden zijn en er een plan ligt hoe dit op te lossen met deze middelen. Is Prodas ervan op de  

      hoogte dat dit met instemming van de MR moest en waarom is voor deze optie gekozen? Hoe hier  

      verder mee om te gaan?’ 

      Prodas is inderdaad op de hoogte dat de NPO-middelen in principe via de MR lopen. Met de ene  

      MR is hierover wel overleg geweest en met de andere kennelijk niet. De NPO-gelden zijn destijds  

      naar de scholen gegaan om achterstanden op te lossen, dit was een zaak van de school en  

      de desbetreffende MR. Van te voren is al aangegeven dat wanneer er geld over zou zijn dat dit dan  

      naar een centrale pot zou gaan uit solidariteit om samen te delen hierin. Een school kan altijd een  

      aanvraag doen hierop.  

      *’De begroting moet voorafgaand aan het begrotingsjaar vastgesteld worden. Ruim voor deze tijd  

      dient de begroting aangeboden te worden aan de MR voor adviesrecht?  

      Wij hebben begin november een presentatie gehad over de begroting en in januari is deze  

      inhoudelijk in de MR-vergadering besproken. Dat is eigenlijk te laat. De directeur gaf aan dat de  

      begroting uiterlijk eind januari getekend moet zijn. Is deze ondertekening enkel de bevestigende  

      goedkeuring nadat het bestuur ook goedkeuring heeft gegeven? Onze MR heeft zelf de conclusie al  

      getrokken dat het inhoudelijke gesprek over de begroting in november/december plaats moet  

      vinden en niet achteraf in januari’. 

      De MR tekent alleen voor gezien. Het totale proces moet voor 31 december zijn afgerond voor  

      de RvT. De kostenkant is wel op tijd klaar, dit zou een directeur dan ook al eerder moeten kunnen  

      aangeven. De inkomstenkant is pas laat binnen, vaak is eind november het rijksbudget pas  

      duidelijk (dat zou eigenlijk veel eerder zichtbaar moeten zijn). Daarom is pas in december  

      duidelijk wat het totaalplaatje wordt. De auditcommissie kijkt er begin december naar, maar er 

      kunnen dan nog steeds wijzigingen optreden. Daarna wordt het vastgesteld door de RvT. Wellicht  

      zijn er directeuren die ervoor kiezen om hierna pas hun MR hierin mee te nemen.  
 

      De GMR kan een positief advies uitbrengen ten aanzien van de meerjarenbegroting.  
 

4.4 Visie op burgerschap 

De visie is samengesteld door de directeuren. Een externe partij heeft hierbij geïnspireerd en 

geadviseerd. Het is een basis. Dit stuk moet er zijn, het wordt door de inspectie getoetst. Het is een 

overkoepelend kader met eigenheid per school. 

Er is nog een vraag: 

*’Waarom is het nodig dat er per school een beleidsplan komt over burgerschap?’ 

Een team kan, naast het minimum en eenzijdige niveau van de inspectie, ook nog andere ambities 

hebben die dan in hun eigen plan kunnen worden vastgelegd. 
 

De GMR vindt het stuk een zwakke vertaling van de visie, het belang is duidelijk maar de 

samenhang mist. Ze zou dan ook graag de visie op burgerschap nog eens terugzien in de 

vergadering als het in een wat verder gevorderd stadium is. 
 

4.5 Vakantieregeling 2024-2025 

De GMR kan instemmen met de vakantieplanning 2024-2025.  
 

4.6 Voortgang vacature Hoofd advies en ontwikkeling 

Voor het uitzetten van de vacature is een extern bureau in de arm genomen. Aanstaande maandag 

worden de cv’s van de kandidaten gepresenteerd. Volgende week vrijdag zullen de eerste 

gesprekken plaatsvinden.  
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5. Thema’s vanuit de GMR 
 

5.1  CAO afspraken/overige vragen 

Er is een nieuw CAO, daarin staan een aantal zaken waar Prodas wellicht mee aan de slag moet. 

Vragen:  

*’OOP voor de groep – is er beleid voor?’ 

Er is een extra beloning van 25 euro per dag vanuit Prodas omdat op dat moment het onderwijs 

ondersteunend personeel de leerkracht waarneemt. Dit wordt alleen ingezet in geval van een 

nijpende situatie (dus niet bedoeld voor een langdurige vervanging). De stichting mag de 

vergoeding invullen naar eigen inzicht, staat verder niet beschreven in de CAO. Het beleid wordt 

momenteel opnieuw bekeken door Prodas.  

*’Stagevergoedingen – gaat Prodas dit doen?’  

De CAO wordt gevolgd door Prodas, er staat in de CAO geen arbeidsvoorwaarde beschreven 

hierover. Er wordt dan ook geen stagevergoeding gegeven. Wel zijn er wat kleine extra’s.  

*’Vacatures uitzetten: via de wandelgangen is vernomen dat er 2 vacatures voor IB zijn ingevuld 

binnen een school zonder dat er een vacature is uitgezet, waarom is hiervoor gekozen?’ 

Een IB-vacature (L11) wordt nu altijd uitgezet. Dit is opgenomen in het protocol mobiliteit. 

*’Er is door Prodas gekozen om drie personen van Qrabble in dienst te nemen. Scholen kunnen 

hier niet voor kiezen bij ziekte. Het geeft binnen het LEO-onderwijs en het SBO wel veel onrust.   

Waarom is hiervoor gekozen en wat doet dit met de leeropbrengsten? Wat voor signaal geef je 

naar ouders/werkgevers van ouders etc. en wat doet dit binnen een schoolorganisatie met 

kinderen/collega's?’  

       In de wintermaanden neemt het ziekteverzuim toe. De vervangerspool schiet dan vaak tekort 

       wegens schaarste. In de piek zijn, gedurende drie maanden, drie mensen (=drie FTE) vanuit  

       Qrabble aangenomen. Het is een pilot, zodat er meer mogelijkheid is tot vervanging. Het wordt  

       ook geëvalueerd aan het einde van de periode. De drie FTE van Qrabble worden boventallig  

       ingezet, het zijn geen mensen die lesgeven maar het is een ‘opvang’. Deze mensen geven  

       bijvoorbeeld muziek, tekenen etc. Het wordt door de leerlingen goed ontvangen, zij vinden het  

       leuk om eens andere dingen te doen. Binnen de teams is er ook meer mogelijkheid om de dag in te  

       vullen tijdens teveel ziekteverzuim. 
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Zonder bestuur 
 

a.   Nabespreken 

      De uitkomsten van de GMR over de diverse stukken staan in het verslag genoemd.  
 

b.   Evaluatie financiële training GMR 

      De financiële training GMR van 9 januari jongstleden is als zeer positief en zeer leerzaam ervaren.  

      Er wordt aangegeven dat zo’n training ook nuttig zou kunnen zijn voor MR-en. 

             

Rondvraag 

*’Ruud en Joanita hebben het verzoek aan alle GMR-leden om de toegestuurde stukken goed te 

blijven lezen en daar waar dit wordt gevraagd hierop een reactie te geven. De GMR-leden zijn 

samen verantwoordelijk voor alle besluiten die worden genomen’. 

 
 

‘Wat heeft deze vergadering opgeleverd voor onze kinderen?’ 
 

Er wordt binnen Prodas goed nagedacht waar de gelden binnen het onderwijs heengaan. Het 

protocol mobiliteit levert uiteindelijk op dat de juiste leerkrachten op de juiste plaats zitten. Het 

‘samen’ overleggen binnen Prodas wordt als positief ervaren. Dit alles is een mooi fundament 

voor beter onderwijs van alle kinderen binnen Prodas. 

 

De vergadering wordt, met dank aan allen, gesloten om 21.00 uur. 
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Commissies schooljaar 2023-2024: 
 

‘Financieel’: Ruud Driessen, Lisanne Smulders, Ivonne van Dam, Nana Tinnemans 

‘Thema-avond’:  Hanneke Mertens, Niels Bohnen (met ondersteuning van Joanita Verkuijl en 

Ellis Pranger)  

 

 

Planning 2023-2024 
 

Vergaderingen GMR (Hart van Heuze): 

Dinsdag   26 september 2023  18.30 uur - 21.00 uur  

Dinsdag   7 november 2023 18.30 uur - 21.00 uur  

Woensdag   17 januari 2024  18.30 uur - 21.00 uur  

Donderdag   7 maart 2024  18.30 uur - 21.00 uur  

Donderdag   16 mei 2024  18.30 uur - 21.00 uur  

Woensdag   26 juni 2024  18.30 uur - 21.00 uur  

 

Thema-avond GMR-MR (Hart van Heuze): 

Donderdag  26 oktober 2023 18.30 uur   

 

Financiële commissie:  

Dinsdag   12 december 2023 18.30 uur  

Dinsdag   28 mei 2024  18.30 uur 

 

Uitwisseling RvT-GMR-bestuur: 

Vrijdag  24 november 2023  13.30 uur - 15.00 uur voorzittersoverleg  

Dinsdag  21 mei 2024   19.00 uur - 21.00 uur thema-avond RvT-GMR-RvB 


